



30-Q2-FLOWER-POWER

FLACHGEWEBE

NUTZSCHICHT 100% POLYESTER

GRUNDSCHICHT 100% POLYESTER

30-Q2-FLOWER-POWER präsentiert sich emotional, feminin und elegant. Der extravagante Stoff aus dem Hause Rohleder ist made in Germany und überzeugt durch sein florales, großbrapportiges Muster. Der Blumen-All-Over mit moderner Kreuzstich-Optik ist ein Eyecatcher, der sich ideal mit Unis oder Lederbezügen kombinieren läßt. Gefertigt aus innovativen Hitex-Garnen überzeugt auch seine Qualität: 30-Q2-FLOWER-POWER ist waschbar, pflegeleicht und lichtecht. Dabei hautfreundlich – ohne chemische Ausrüstung, mit angenehmtrockenen Griff und gutem Sitzklima. Zuverlässig erfüllt der Stoff die Anforderungen der Deutschen Gütegemeinschaft Möbel (DGM). Gewährt werden darüber hinaus 5 Jahre Garantie auf alle Gebrauchs- und Pflegeeigenschaften im privaten Wohnbereich.

FLAT WOVEN FABRIC

TOP LAYER 100% POLYESTER

BASIC LAYER 100% POLYESTER

30-Q2-FLOWER-POWER looks emotional, feminine and elegant. This extravagant Rohleder fabric is made in Germany and features a striking, large floral pattern. The all-over modern floral tapestry look design is eye-catching and goes perfectly with plain-coloured or leather covers. It is made from innovative hitex yarns, which makes its quality also impressive: 30-Q2-FLOWER-POWER is washable, easy to care for and light fast. The fabric is also hypoallergenic – without any chemical enhancement; it feels pleasantly dry to the touch and is wonderfully breathable. The fabric consistently meets the standards of the German furniture quality assurance association Deutsche Gütegemeinschaft Möbel (DGM). It also comes with a 5-year warranty on the wear and care properties described if used in a non-commercial, home environment.